



跟著雲朵去旅行

— JC Cat 鳥籠下午茶 —

童話秘境花園

Once Upon a Garden

🕒 14 : 00 ~ 17 : 00

☕ 雙人下午茶 Afternoon Tea

NT\$1,380

可享主題甜點及Tapas，建議搭配兩杯NT\$270以下飲品，或補差額升等以下特別推薦飲品。

Enjoy themed desserts & tapas with your choice of two beverages (up to NTD 270 each), or upgrade to one of the recommended beverages below by paying the price difference.

特別推薦 The Lounge Recommendation

蜜桃綠野 Emerald Peach (l) ❄️

NT\$300

Peach, Mango & Ginger Green Tea, Pineapple Juice, Calpis, Cream

金桂秘境 Osmanthus Latte (l/h) ❄️ 🔥

NT\$300

Osmanthus Syrup, Espresso, Mlik

森林蘋果頌 Apple Sparkler (l) ❄️

NT\$300

Apple, Peach Tea, Four Red Fruits Tea Syrup, Soda Water

• NT\$270以下之無酒精飲品，請參閱指定飲料單。

Please refer to the designated beverage menu for non-alcoholic beverages priced at NT\$270 or below.

• 本季下午茶小點內含海鮮、牛肉，所有品項皆為固定搭配，無法更改，敬請見諒感謝您的理解。

This season's afternoon tea set contains seafood and beef. As this is a fixed menu, substitutions are not available. We apologize for any inconvenience and thank you for your understanding.

• 以上所有價格均以新台幣計費，並另加一成服務費。

All prices are quoted in NT dollars and subject to a 10% service charge.

禁止酒駕 🚫 未滿十八歲禁止飲酒

Don't Drink and Drive.

Please do not drink if you are a minor.